
Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

 

 
Dienvidkurzemes novada pašvaldība 

Lielā iela 76, Grobiņa, Dienvidkurzemes novads, LV-3430, reģistrācijas Nr.90000058625, 
tālr. 63490458, e-pasts pasts@dkn.lv, www.dkn.lv 

 

Finanšu komitejas  sēdes protokols 
Dienvidkurzemes novads, Grobiņa, Lielā iela 54, 2.stāva komiteju zāle 

 
12.02.2025. Nr. 2 
 
 
Sēde sasaukta 2025. gada 12. februārī plkst. 14:00 
Sēde sākta 2025. gada 12. februārī plkst. 14:06 
Sēde slēgta plkst. 16:38 
 
Sēdē piedalās 9 komitejas locekļi: 
Klātienē: Aivars Priedols, Patricija Andersone, Dzintars Kudums, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Raimonds Reinis, Jānis Veits, Sandris Bēča 
 
Sēdē piedalās: 
Klātienē: Iveta Samoviča, Una Ržepicka, Gunta Gulbe, Aigars Evardsons, Eva Mahta, Uldis 
Vārna, Gints Brumbergs, Evija Farbotko, Raivis Kalējs, Andrejs Radzevičs, Laila Roga, Linards 
Tiļugs, Gundars Sisenis, Eduards Ikvilds, Andis Ādiņš, Guntis Lazdups, Līga Gūža, Mārtiņš 
Meņģelis. 
Attālināti: Velta Feodorova, Madara Lagzdiņa, Inga Ratniece, Guntis Brūderis, Santa Zuļģe, 
Sanita Dejus, Marita Kurčanova, Arta Grudule, Ieva Skābarde, Edgars Treimanis. 
 
Sēdē nepiedalās 2 komitejas locekļi: Gatis Kalniņš, Edgars Treimanis 
 
Sēdi vada Aivars Priedols 
 
Sēdi protokolē Agnese Muzikante 
 
Sēdes veids: atklāta. 
 
Sēde tiek ierakstīta audioierakstā.  
Audioieraksts publiski pieejams pašvaldības mājas lapā www.dkn.lv  
 
 
 
 
 
 
 

http://www.dkn.lv/
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Sēdes darba kārtība: 
 

1. Par nekustamā īpašuma “Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē 

2. Par nekustamā īpašuma “Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē 

3. Par saistošo noteikumu „ Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes 
novadā” izdošanu 

4. Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu. 

5. Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 
novada līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu 

6. Par saistošo noteikumu “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta 
plānu” izdošanu 

 

Raimonds Reinis iesniedz priekšlikumu darba kārtībai / procedūrai: 

Izslēgt no darba kārtības jautājumu Nr. 5 Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 
saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes novada līdzdalības budžeta nolikums" 
izdošanu un iekļaut lēmumprojektu plānotajā Finanšu komitejā 20.02.2025. 
plkst:14:00, jo jautājums tiek skatīts Attīstības un tautsaimniecības komitejā un 
Teritorijas attīstības komitejā.  

Aivars Priedols piesaka balsojumu par iesniegto priekšlikumu. 

Balsojums par priekšlikumu: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

Priekšlikums atbalstīts. 
 
 
 

1.§ 
Par nekustamā īpašuma “Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 

atsavināšanai otrajā izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 01m 34s 
 

Aivars Priedols Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Sanatorija “Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu 
atsavināšanai otrajā izsolē".  
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Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Sanatorija 
“Vaiņode” 8”-3, Vaiņodes pagasts, nodošanu atsavināšanai 
otrajā izsolē" un virzīt uz domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 02m 24s 
 
 

2.§ 
Par nekustamā īpašuma “Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 

izsolē 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 02m 26s 
 

Aivars Priedols Piesaka darba kārtība jautājumu "Par nekustamā īpašuma 
“Silmalas”, Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā 
izsolē".  

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “Silmalas”, 
Vecpils pagasts, nodošanu atsavināšanai trešajā izsolē" un 
virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 02m 51s 

 
 

3.§ 
Par saistošo noteikumu „ Par mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes 

novadā” izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 02m 53s 
 

Aivars Priedols Piesaka darba kārtība jautājumu "Par saistošo noteikumu „ Par 
mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu". 
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Dzintars Kudums  Ziņo par saistošo noteikumu “Par mājas (istabas) dzīvnieku 
turēšanu Dienvidkurzemes novadā” izdošanu. 
 

Andrejs Radzevičs Uzdod Dzintaram Kudumam jautājumu un noskaidro par saistošo 
noteikumu izskatīšanas un virzīšanas procedūru. 
 

Juris Grasmanis Uzdod Dzintaram Kudumam jautājumu un noskaidro par 
saistošiem noteikumiem (dzīvnieku turēšanas skaitu dzīvoklī). 
 

Santa Zuļģe 
 

Sniedz Jurim Grasmanim papildus skaidrojumu uz uzdoto 
jautājumu. 
 

Andrejs Radzevičs Izsakās par saistošo noteikumu izskatīšanas un virzīšanas 
procedūru. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu „ Par mājas 
(istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu" un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 08m 20s 
 
 

4.§ 
Par atļauju pieņemt dāvinājumu (ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 08m 34s 
 

Aivars Priedols Piesaka darba kārtība jautājumu "Par saistošo noteikumu „ Par 
mājas (istabas) dzīvnieku turēšanu Dienvidkurzemes novadā” 
izdošanu". 
  

Andis Ādiņš Ziņo par lēmuma projektu "Par atļauju pieņemt dāvinājumu 
(ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu." 

 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par atļauju pieņemt dāvinājumu 
(ziedojumu) mantu - aprīkotu kāpšanas sienu." un virzīt uz 
domes sēdi. 

 

Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 00h 10m 30s 

 

5.§ 
Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes 

novada līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu 

Izslēgts. 

 

6.§ 
Par saistošo noteikumu “Par Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta 

plānu” izdošanu 
 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas sākuma laiks: 00h 10m 39s 
 

Aivars Priedols Piesaka darba kārtība jautājumu "Par saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta plānu” 
izdošanu". 
  

Gints Brumbergs 
Evija Farbotko  

Ziņo un prezentē Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada 
budžeta plānu. 
 

Evija Farbotko - Informē, ka ir saņemti priekšlikumi budžeta plānam;  
- Aicina diskutēt par tiem. 

 

Linards Tiļugs Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par atbalstu grāmatu 
izdošanai budžetā. 

 

Evija Farbotko - Aicina diskutēt un izteikt priekšlikumu budžetam par atbalstu 
grāmatu izdošanai; 

- Informē par budžeta plānā paredzēto atbalstu dažiem 
pasākumiem. 

 

Linards Tiļugs Izsakās par Kultūras budžeta sastādīšanu. 

Sandris Bēča Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par dotācijām budžetā. 
 

Juris Grasmanis - Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par līdzdalības 
budžetu iedzīvotājiem. 
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Raimonds Reinis 
Gunta Gulbe 

Sniedz papildus informāciju par lēmumprojektu “Par Dienvidkurzemes 
novada pašvaldības saistošo noteikumu "Dienvidkurzemes novada 
līdzdalības budžeta nolikums" izdošanu” un paredzēto budžeta 
apjomu. 
 

Evija Farbotko Informē par Padures un Mežupes pamatskolas iesniegumiem un 
finansiālo atbalstu budžeta plānā.  
 

Linards Tiļugs Izsakās ar pašvaldības finansiālo atbalstu kultūras iestādēm. 

Evija Farbotko  Informē Linardu Tiļugu par budžeta plānā paredzēto atbalstu kultūras 
iestādēm. 
 

Andris Jankovskis 
Juris Grasmanis 

Uzdod jautājumu Gintam Brumbergam, Evijai Farbotko un noskaidro 
par darbinieku algu skaitu 2025. gadā. 
 

Laila Roga Informē par Nīcas mūzikas skolai nepieciešamo finansējumu. 

Aivars Priedols 
Juris Grasmanis 

Akceptē atbalsta sniegšanu Nīcas mūzikas skolai no budžeta 
līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 
 

Sandris Bēča Uzdod jautājumu un sarunas gaitā, iesaistot Juri Grasmani un Andreju 
Radzeviču, noskaidro informāciju par Priekules slimnīcas iesniegumu 
saistībā ar finansiālo atbalstu. 
 

Aivars Priedols 
Patricija Andersone 
 

Akceptē atbalsta sniegšanu Priekules slimnīcai no budžeta līdzekļiem 
neparedzētiem gadījumiem. 
 
 

Patricija Andersone - Izsakās par Bunkas pagasta pārvaldes budžetu un iecerēm. 
- Aicina atkārtoti vērtēt svītrotās un atbalstītās ieceres. 

 

Sandris Bēča Akceptē un izsakās par atbalsta sniegšanu Priekules slimnīcai, 
rentgena iekārtas iegādei. 
 

Evija Farbotko Informē par Izglītības un sporta komitejas priekšlikumiem. 

Andrejs Radzevičs - Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par atbalsta 
pasākumu uzņēmējiem; 

- Informē par Izglītības un sporta komitejas priekšlikumiem. 
 

Raimonds Reinis Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par budžeta plānā 
paredzēto ceļa izbūvi (vienojas, ka līdz domes sēdei jāprecizē 
nosaukums - “Kaltu mežniecības ceļš”). 
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Linards Tiļugs 
 

Izsakās un uzdod jautājumu Evijai Farbotko par budžeta plānā 
atzīmētām iecerēm. 
 

Andris Jankovskis - Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par 
apgaismojuma projektu; 

- Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par budžeta 
plānā atzīmētām iecerēm (Zentas Mauriņas muzeja 2.stāva 
izbūve). 
 

Laila Roga 
Andris Jankovskis 
Andrejs Radzevičs 
 

Izsakās par spora halles investīciju projektēšanu Grobiņā. 
 
 

Raivis Kalējs - Uzdod jautājumus Evijai Farbotko un noskaidro, kāds atbalsts 
budžeta plānā paredzēts biedrībām; 

- Izsakās par sporta halli Grobiņā. 
 

Andrejs Radzevičs Izsakās par budžeta plānā iekļauto ieceri: “Vidusposma attīstības 
programmas novērtējums”. 
 

Aivars Priedols 
 

- Uzdod jautājumu Evijai Farbotko un noskaidro par pieminētās 
ieceres iniciatoru. 

- Una Ržepicka sniedz skaidrojumu par ieceres iekļaušanu 
budžeta plānā.  
 

Andrejs Radzevičs Aicina ieceres virzīt izskatīšanai un vērtēšanai attiecīgajās nozaru 
komitejās. 
 

Raimonds Reinis - Informē par tūrisma nozares budžeta pieprasījumu, iecerēm, 
ietaupījumiem un nepietiekamu dotāciju no pašvaldības puses. 
 

Evija Farbotko sniedz skaidrojumu Raimondam Reinim par tūrisma 
budžeta izmaksām un iecerēm, kas iekļautas budžeta plānā. 

 
Aivars Priedols plkst. 15:47 izsludina komitejas sēdes pārtraukumu, plkst. 16:33 atklāj 

sēdes turpinājumu. 
 
 
Andris Jankovskis iesniedz priekšlikumu:  

Izņemt: 08.2311- 03 Projekts - Multifunkcionālas zāles izveide Skolas ielā 1, Grobiņā - 
150 000 euro Iekļaut: Grobiņas sporta centra - Jumta remonts/maiņa - 100 000 euro 
Iekļaut: Dotāciju - Par finansiāla atbalsta piešķiršanu sporta veicināšanai 
Dienvidkurzemes novadā - 50 000 euro. 
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Balsojums par priekšlikumu:  

"PAR"  -  
6 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Jānis Veits) 

"PRET" -  1 (Raimonds Reinis) 

"ATTURAS" -  2 (Dzintars Kudums, Aivars Priedols) 

Priekšlikums pieņemts 
 
 
Juris Grasmanis mutiski izsaka priekšlikumu: 

Atbalstīt un paredzēt Kalvenes pamatskolai 6000,- eiro piešķiršanu koridora 
kosmētiskajam remontam no budžeta līdzekļiem neparedzētiem gadījumiem. 
 

Iebildumi no komitejas locekļiem netiek saņemti un priekšlikums tiek uzskatīts par 
pieņemtu. 

 
 
Raimonds Reinis mutiski izsaka priekšlikumu: 

Attīstības projekta plānā samazināt norādīto objektu skaitu: izņemt objektu “Aizputes 
ūdens tornis', atstāt objektu “Priekules ūdens tornis”. 

Iebildumi no komitejas locekļiem netiek saņemti un priekšlikums tiek uzskatīts par 
pieņemtu. 

 

Juris Grasmanis  
Andris Jankovskis 
 

Uzdod jautājumu Raimondam Reinim par Attīstības projekta plāna 
samazinājuma līdzekļiem. 
 

Raimonds Reinis Informē, ka tiks iesniegta atskaite par līdzekļu izlietojumu. 

 
 
Juris Grasmanis mutiski izsaka priekšlikumu: 

Izņemt budžeta plānā 50 000,- eiro, kas paredzēti iedzīvotāju iniciatīvas projektiem. 

Saņemts iebildums no Andra Jankovska. 
Aivars Priedols aicina Juri Grasmani neiebilst pret šo pozīciju budžeta plānā. 

 
 

Andrejs Radzevičs Uzdod jautājumu Unai Ržepickai un noskaidro par saistošo noteikumu 
grozījumiem par kultūras pieminekļu līdzfinansējuma programmu. 

 
 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  
9 (Patricija Andersone, Sandris Bēča, Juris Grasmanis, Andris 
Jankovskis, Andris Jefimovs, Dzintars Kudums, Aivars Priedols, 
Raimonds Reinis, Jānis Veits) 

"PRET" -  nav 
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"ATTURAS" -  nav 

NOLEMJ: 
Atbalstīt lēmuma projektu "Par saistošo noteikumu “Par 
Dienvidkurzemes novada pašvaldības 2025.gada budžeta plānu” 
izdošanu" ar korekcijām un virzīt uz domes sēdi. 

 
Audioieraksts, jautājuma izskatīšanas beigu laiks 01h 44m 49s 
 
 
 
Finanšu komitejas priekšsēdētājs Aivars Priedols 
 
 
 
Komitejas sekretārs Agnese Muzikante 
 


